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Protokół nr 6/2024 

z obrad VI sesji Rady Miasta Józefowa, 

która odbyła się 19 lipca 2024 roku 

w siedzibie Rady Miasta Józefowa, przy ul. Kard Wyszyńskiego 1 (budynek B) 

 

Ad.1 – Otwarcie obrad VI sesji Rady Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik  godzinie 15:00 otworzyła obrady sesji, po czym powitała 
radnych i gości. 
W następnej kolejności Wiceprzewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. W obradach 
uczestniczyło 14 radnych. 
Przewodnicząca poinformowała, że obrady z sesji są nagrywane i transmitowane, 
administratorem danych osobowych jest Rada oraz Burmistrz Miasta Józefowa. Podstawą 
przetwarzania danych osobowych w tym wizerunku jest przepis prawa, który wynika z 
ustawy z dn. 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. Pełna treść obowiązku informacyjnego 
znajduje się na drzwiach wejściowych do sali Rady Miasta. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2.  
Wniosek Burmistrza o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady sesji stanowi załącznik nr 
3. 
Propozycja porządku obrad stanowi załącznik nr 4. 
 
 
Ad.2 - Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca A. Masik odczytała porządek obrad VI  sesji. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad VI sesji Rady Miasta Józefowa. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji.  
4. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 608/VIII/2023 Rady Miasta Józefowa z dnia 14 

grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2029.  
6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia w 2024 r. kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego. 
7. Uchwała w sprawie w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Matki Bożej Częstochowskiej w Józefowie na realizację 
zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

8. Uchwała w sprawie uzgodnienia odstępstwa od zakazów w związku z realizacją 
inwestycji celu publicznego w obrębie pomnika przyrody. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu 
na części nieruchomości stanowiącej własność Miasta Józefowa. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 
służebności przesyłu na częściach nieruchomości stanowiących własność Miasta 
Józefowa. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym na rzecz 
użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Miasta Józefowa. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na okres 10 lat części nieruchomości położonej w 
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Józefowie w liniach rozgraniczających drogi niezaliczonej do kategorii dróg 
publicznych. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na okres 25 lat części nieruchomości położonych w 
Józefowie, w pasach drogowych dróg niezaliczonych do kategorii dróg publicznych. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na okres 30 lat części nieruchomości położonych w 
Józefowie, w pasach drogowych dróg niezaliczonych do kategorii dróg publicznych. 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na okres 35 lat części nieruchomości położonych w 
Józefowie, w pasach drogowych dróg niezaliczonych do kategorii dróg publicznych. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa. 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa. 

19. Uchwała w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia postępowania 
konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie. 

20. Uchwała w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 
budżetu obywatelskiego z mieszkańcami Miasta Józefowa.  

21. Oświadczenie Rady Miasta Józefowa z dnia 19 lipca 2024 w sprawie zatwierdzenia 
składu kolegium redakcyjnego czasopisma Józefów nad Świdrem, pismo 
samorządowe 

22. Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatków poniesionych przez Miasto na 
utrzymanie obiektów sportowych i działalność sportową przy ul. Dolnej 19.  

23. Protokół z kontroli realizacji płatności i zaległości związanych z podatkiem od 
nieruchomości od osób fizycznych.  

24. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Józefowa.  
25. Informacja Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 

okresie. 
26. Wolne wnioski. 
27. Zakończenie obrad VI sesji Rady Miasta Józefowa. 

 
 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że wpłynął wniosek Burmistrza o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 11.  
Rada Miasta w obecności 14 członków, jednogłośnie przegłosowała wycofanie punktu 11 z 
porządku obrad. 
Przewodnicząca wprowadziła kolejne punkty do porządku obrad: 
 -  punkt 20 – „Uchwała w sprawie  określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznej budżetu obywatelskiego  z mieszkańcami Miasta Józefowa” 
Rada Miasta w obecności 14 członków, jednogłośnie przegłosowała wprowadzenie punktu 
20 do porządku obrad. 
-  punkt 21 „Oświadczenie Rady Miasta Józefowa z dnia 19 lipca 2024 w sprawie 
zatwierdzenia składu kolegium redakcyjnego czasopisma Józefów nad Świdrem, pismo 
samorządowe”. Przewodnicząca wymieniła radnych, którzy się zgłosili: Michał Madejak, 
Mariusz Batorski, Damian Podolski, Izabela Szczeblewska i Grzegorz Kruk. 
Rada Miasta w obecności 14 członków, jednogłośnie przegłosowała wprowadzenie punktu 
21 do porządku obrad. 
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- punkt 23 „Protokół z kontroli realizacji płatności i zaległości związane z podatkiem od 
nieruchomości od osób fizycznych  
Rada Miasta w obecności 14 członków, jednogłośnie przegłosowała wprowadzenie punktu 23 
do porządku obrad. 
Przewodnicząca A. Masik poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z 
wprowadzonymi zmianami, Rada Miasta w obecności 14 radnych, jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad. 
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu obrad IV sesji. 
Protokół z obrad IV sesji w obecności 14 radnych, jednogłośnie został przyjęty. 
 
 
Ad.4. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 r. 
Skarbnik przedstawiła wprowadzone zmiany w projekcie uchwały dotyczące 
zwiększenia oraz zmniejszenia planowanych dochodów i wydatków. 
Dodała,  że ostatnia modyfikacja polegała na wprowadzeniu do budżetu, dotacji na 
zakup gastroskopu dla Powiatowego Centrum Zdrowia w Otwocku oraz zwiększenie 
wydatków na remont dróg gminnych.  
Skarbnik powiedziała, że zaproponowane zmiany w omawianym projekcie uchwały, 
powodują zmniejszenie deficytu i dodała, że w planach na jego pokrycie jest zaciągnięcie 
kredytu długoterminowego oraz poprzez niewykorzystane środki pieniężne na rachunki  
budżetu, wynikające z rozliczeń dochodu i wydatków nimi sfinansowanych. 
Radna B. Kaczorek zadała pytania: jakiej sprawy dotyczył zwrot depozytu oraz dlaczego 
Miasto nabywa prawa do lokalu na ulicy 3 Maja 2. 
Skarbnik odpowiedziała, że depozyt z 2019 roku związany był z zabezpieczeniem w banku, 
środków dotyczących spadku mieszkania. Powiedziała, że Miasto zabezpieczyło środki na 
wykup partycypacji do lokalu na ulicy 3 Maja. 
Radny A. Horbik zadał pytanie, jaki zmiany zostały wprowadzone po ostatnim posiedzeniu 
połączonych komisji. 
Skarbnik wymieniła zmiany polegające na wprowadzeniu dotacji na zakup gastroskopu dla 
Powiatowego Centrum Zdrowia w Otwocku oraz zwiększenie wydatków bieżących 
związanych z zapewnieniem środków na remont dróg gminnych. 
Wyjaśniła, że w związku z pozostawieniem deficytu bez zmian, zostały wprowadzone  
dochody pokrywające te zmiany: zwrot depozytu oraz urealnienie wydatków z tytułu podatku 
VAT. 
Przewodnicząca A. Masik zadała pytanie odnośnie finansowania gastroskopu. 
Burmistrz odpowiedział, że Powiatowe Centrum Zdrowia w Otwocku poprosiło gminy 
Powiatu Otwockiego o dofinansowanie gastroskopu. Wyjaśnił, że połowę przewidzianej 
kwoty na zakup tego sprzętu finansuje Starostwo Powiatowe, natomiast pozostałą część 
dokładają gminy powiatu otwockiego - proporcjonalnie do ilości pacjentów. 
Radny D. Podolski zadał pytanie, na jakie place zabaw mają być przeznaczone środki. 
Skarbnik odpowiedziała, że dotyczy to placu zabaw przy ulicy Długiej, który był 
realizowany z budżetu obywatelskiego w roku 2023 oraz z otrzymanej dotacji PEFRON w 
ramach refundacji tej inwestycji. Podkreśliła, że zadanie to zostało wprowadzone uchwałą 
jako wydatki niewygasające. Dodała, że w związku z rozliczeniem wydatków na dzień 30 
czerwca bieżącego roku, inwestycja oraz zwrot niewykorzystanej dotacji - zostały 
wprowadzone do budżetu 2024. 
Radny A. Horbik zadał pytanie, skąd wynika zwiększenie wydatków w budżecie, na drogi. 
Burmistrz odpowiedział, że Miasto prosi różnych zarządców o destrukt na sam materiał. 
Powiedział, że niedawno Miasto otrzymało propozycję dofinansowania ze strony 
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Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich na wykonanie tej inwestycji i Miasto poprosiło 
o uszczegółowienie tego destruktu (termin i ilość materiałów).  
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 34/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 5. 
 
 
Ad. 5. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 608/VIII/2023 Rady Miasta Józefowa z dnia 14 
grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024–2029. 
Skarbnik powiedziała, że zmiana tej uchwały jest związana ze zmianami wprowadzonymi w 
uchwale budżetowej i dotyczy zmiany wysokości dochodów oraz wydatków budżetowych 
zgodnie z uchwałą oraz wysokością planowanego kredytu.  
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 35/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 6. 
 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia w 2024 r. kredytu długoterminowego na 
sfinansowania planowanego deficytu budżetowego.  
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 36/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 7. 
 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Matki Boskiej Częstochowskiej w Józefowie na realizację zadania w ramach Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków. 
Skarbnik powiedziała, że jest to kolejna uchwała dotycząca przyznanego dofinansowania z 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w ramach  programu inwestycji strategicznych  
Polski Ład. Dodała, że dotacja zostanie udzielona w kwocie określonej w budżecie Miasta 
Józefowa, po podjęciu danej uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 37/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 8. 
 
 
Ad. 8. Uchwała w sprawie uzgodnienia odstępstwa od zakazów w związku z realizacją 
inwestycji celu publicznego w obrębie pomnika przyrody. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 38/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 9. 
 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu 
na części nieruchomości stanowiącej własność Miasta Józefowa. 
Burmistrz powiedział, że ta uchwała dotyczy służebności gruntowych w celu 
przeprowadzenia energii elektrycznej, przyłączy gazowych na gruntach Miasta 
Józefowa, niebędących drogami publicznymi.  
Radny G. Kruk zgłosił poprawkę słowną  w uzasadnieniu projektu uchwały z 
„wysokiego napięcia” na „niskiego napięcia”. 
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Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 39/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 10.    
 
 
Ad.10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 
służebności przesyłu na częściach nieruchomości stanowiących własność Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że projekt uchwały dotyczy spółki Wawtel.  
Burmistrz powiedział, że firma Wawtel zajmuje się doprowadzaniem internetu, który 
widoczny jest w pasach drogowych (podwieszany na słupach PGE jak i pod ziemią). Dodał, 
że uchwała dotyczy gruntu stanowiącego własność miasta (fragment działki nie będący drogą 
publiczną. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 40/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 11. 
 
 
Ad.12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na okres 10 lat części nieruchomości położonej w Józefowie w 
liniach rozgraniczających drogi niezaliczonej do kategorii dróg publicznych. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 41/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 12. 
 
 
Ad. 13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na 25 lat części nieruchomości położonych w Józefowie pasach 
drogowych dróg niezaliczonych do kategorii dróg publicznych 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 42/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 13. 
 
 
Ad. 14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na 30 lat części nieruchomości położonych w Józefowie w pasach 
drogowych dróg niezaliczonych do kategorii dróg publicznych 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 43/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 14. 
 
 
Ad. 15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu oddania w dzierżawę na 35 lat nieruchomości położonych w Józefowie w pasach 
drogowych dróg niezaliczonych do kategorii dróg publicznych 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 44/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 15. 
 
 
Ad.16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa. 
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Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że plan dotyczy rejonu Świdry Małe. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 45/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 16. 
 
 
Ad.17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że plan dotyczy rejonu Świdry Małe. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 46/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 17. 
 
 
Ad.18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że projekt uchwały dotyczy Nowej Wsi. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 47/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 18. 
 
 
Ad.19. Uchwała w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia postępowania 
konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie. 
Przewodnicząca A. Masik odczytała osoby wchodzące w skład Komisji Konkursowej:  
- pani Dorota Kembrowska – przedstawiciel podmiotu tworzącego; 
- pan Aleksander Horbik – przedstawiciel podmiotu tworzącego; 
- pan Michał Madejak – przedstawiciel podmiotu tworzącego; 
- pani Magdalena Parchimowicz – Skwara – przedstawiciel podmiotu tworzącego (lekarz); 
- pani Bożena Głodek – przedstawiciel podmiotu tworzącego (lekarz); 
- pan Mariusz Batorski – przedstawiciel Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie; 
-pan Piotr Gąszcz – Wiceburmistrz, przewodniczący Komisji Konkursowej do 
przeprowadzenia postępowania. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 48/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 19. 
 
 
Ad.20. Uchwała w sprawie  określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznej 
budżetu obywatelskiego  z mieszkańcami Miasta Józefowa” 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że radny M. Sierpiński poprosił o uzupełnienie i 
wyszczególnienie w uchwale dni roboczych. Dodała, że Kierownik Referatu Rozwoju i 
Promocji Gospodarczej E. Komińczyk wyjaśniła, że projekty do Budżetu Obywatelskiego 
zgłaszane są od 21 sierpnia do 9 października i w tym czasie nie ma dni wolnych ustawowo 
od pracy i w związku z tym nie ma potrzeby wprowadzania dodatkowego zapisu. 
Radny M. Sierpiński powiedział, że w przyszłości (w kolejnym roku) warto by było 
wprowadzić taki zapis w tej uchwale  w związku z niepewnością czy ustawodawca wolnego 
dnia od pracy nie wprowadzi. 
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Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
uchwały: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Uchwała NR 49/IX/2024 ww. sprawie została podjęta. Stanowi załącznik nr 20. 
 
 
Ad. 21. „Oświadczenie Rady Miasta Józefowa z dnia 19 lipca 2024 w sprawie zatwierdzenia 
składu kolegium redakcyjnego czasopisma Józefów nad Świdrem, pismo samorządowe”. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie   nad przyjęciem 
oświadczenia: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
.Stanowi załącznik nr 21. 
 
 
Ad. 22. Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatków poniesionych przez Miasto na 
utrzymanie obiektów sportowych i działalność sportową przy ul. Dolnej 19. 
Radna B. Kaczorek przedstawiła protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatków 
poniesionych przez Miasto na utrzymanie obiektu sportowego przy ul. Dolnej 19. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
.Stanowi załącznik nr 22. 
 
 
Ad.23. „Protokół z kontroli realizacji płatności i zaległości związanych z podatkiem od 
nieruchomości od osób fizycznych 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu: 14 osób „za”, 0 osób „przeciw”, 0 osób „wstrzymujących się”. 
Stanowi załącznik nr 23. 
 
 
Ad.24. Informacja Przewodniczącej Rady miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że 28 czerwca zakończył się nabór 
uzupełniający dla kandydatów na ławników w kadencji 20024/2027 i nie wpłynęła żadna 
kandydatura. Dodała, że ogłoszenie było zmieszczone na stronie www.jofefow.pl, w 
Biuletynie Informacji Publicznej, na Facebooku Miasta Józefowa oraz na tablicach 
ogłoszeń Urzędu Miasta. Powiedziała, że 2 lipca b.r. wraz z radnym A. Jaworskim oraz 
radnym P. Sędkiem przywitali pielgrzymkę młodzieżową przechodzącą przez Miasto 
Józefów. Dodała, że wraz z Wiceprzewodniczącą U. Zielińską uczestniczyła w 
spotkaniu z Burmistrzem, dotyczącym spraw bieżących Miasta.  
 
 
Ad.25. Informacja Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 
okresie. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zadała pytanie, czego dotyczyło spotkanie włodarzy 
z Wojewodą Mazowieckim w Karczewie oraz czy spotkanie z Burmistrzem Dzielnicy 
Wawer będzie bardziej uroczyste. 
Burmistrz odpowiedział, że spotkanie Powiatu Otwockiego z Wojewodą Mazowieckim 
miało charakter roboczy. Dodał, że Wojewoda przedstawił prezentację możliwości 
pozyskiwania środków unijnych oraz środków z rządowego programu rozbudowy dróg 
lokalnych, w którym wojewoda zarządza procesem składania wniosków i przyznawania 
dotacji.  
Burmistrz powiedział o spotkaniu w sprawie tegorocznych obchodów 
osiemdziesięciolecia zestrzelenia samolotu „Liberatora” na stoku Góry Lotnika w 
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Józefowie. Dodał, że odbyło się ono w Urzędzie Gminy Wawer, na którym był również 
obecny mieszkaniec Józefowa zajmujący się organizacją tych uroczystości. Podkreślił, 
że 15 sierpnia odbędą się obchody upamiętniające katastrofę  wraz z udziałem 
Przedstawicieli Urzędu Gminy Wawer, przedstawicielami ambasad oraz hołd lotnikom 
złożony zostanie również przez kombatanta z Ustki. 
Burmistrz powiedział, że ma zaplanowane spotkanie z Gminą Wawer w sprawie 
rozmowy na temat zaprojektowania ulicy Werbeny (granica Józefowa i Warszawy).  
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zadała pytanie, czego dotyczyło spotkanie Związku 
Powiatowo – Gminnego w Starostwie. 
Burmistrz powiedział, że zostało zwołane posiedzenie w sprawie przystąpienia Gminy 
Góry Kalwarii do Związku Powiatowo - Gminnego 
Radny A. Horbik wystąpił z wnioskiem o zamianę działki przy ulicy Wilsona, 
przeznaczonej do sprzedaży, z działką miejską przy ulicy Sikorskiego 65. 
 
 
Ad.26. Wolne wnioski 
Radny J. Bajtler zwrócił się z prośbą o wysłanie patrolu Straży Miejskiej na 
nieruchomość przy ulicy Laskowej 13 oraz głębszą weryfikację uiszczania opłat 
(podatek, wywóz odpadów oraz ilości osób zameldowanych). 
Radny G. Kruk poprosił o wyrównanie albo wymalowanie pasów na progu 
zwalniającym, na końcu ulicy Górnej dochodzącej do ulicy Spokojnej. 
Radny A. Horbik zadał pytanie o status prac związanych z gminną ewidencją zabytków. 
Burmistrz odpowiedział, że Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego 
nawiązał kontakt ze służbami Konserwatora Zabytków i obecnie trwają prace 
przygotowawcze.  
Radny A. Horbik zadał pytanie, czy były podejmowane rozmowy z PKP w związku z 
modernizacją, odnośnie przejść podziemnych przechodzących pod drogą powiatową. 
Burmistrz odpowiedział, że  w trakcie rozmów z przedstawicielami PKP były sugestie, 
że Miasto może zaprojektować i sfinalizować takie przejścia. Dodał, Starostwo 
Powiatowe nie jest zainteresowane takim przedsięwzięciem, a Miasto Józefów 
musiałoby ponieść ogromny koszt przebudowując sieci wodociągów, kanalizacji oraz 
gazociągu pod tymi drogami powiatowymi. Dodał, że tendencją na zachodzie jest to że 
przejścia przez ulice mają zaletę w postaci spowolnienia ruchu drogowego. 
Radny A. Horbik zadał pytania: czy zostały ustalone jakieś konkrety, czy znane są 
koszty i czy można rozważyć te miejsca, w których takie przejścia można zastosować. 
Burmistrz odpowiedział, aby poznać kosztorys takiego przedsięwzięcia potrzebny jest 
projekt budowlany albo zaawansowana dokumentacja techniczna. Podkreślił, że takie 
opracowania mogą być zlecone, ale będzie się wiązało to z poniesionymi przez Miasto 
kosztami. 
Radny M. Batorski odnosząc się do większych środków, które posiada Hydrosfera, 
zadał pytanie, czy Rada Miasta ma wpływ na co te środki będą przeznaczane. 
Burmistrz odpowiedział, że pieniądze te będą poświęcone na działania inwestycyjne 
hydrosfery (przebudowa przepompowni centralnej i pierwszej przepompowni w 
Józefowie na rogu ulicy Polnej i Świderskiej).  
Radna U. Zielińska poprosiła o usunięcie kłody na wysokości ulicy Piłsudskiego, róg 
ulicy Powstańców Warszawy od strony torów kolejowych. 
Radny M. Sierpiński w imieniu mieszkańca zwrócił się z prośbą o kontrolę na działce 
przy ulicy Dolnej 27 oraz weryfikacją płatności związanych z tą działką.  
Radny D. Podolski wnioskował do Miasta Józefów o wystosowanie prośby do 
Mazowieckiego Zarządcy Dróg o przycięcie krzewów wzdłuż ścieżki rowerowej na 
ulicy Wiązowskiej – ma wysokości ulicy Jesiotrowej w stronę Wiązowny. 
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Przewodniczą A. Masik zadała pytanie odnośnie świateł na drodze 801. 
Burmistrz odpowiedział, że pojawił się na platformie zakupowej MZTW ogłoszenie o 
przetargu na zaprojektowanie tych przejść.  
 
 
Ad. 27. Zakończenie obrad V sesji Rady Miasta. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady sesji o 
godzinie 16:30  i  podziękowała wszystkim za uczestnictwo.  
 
 
 
  
    Sporządziła:                                                   Wiceprzewodnicząca Rady Miast  Józefowa 
 
 
  Agnieszka Pałyska                                                                        Anna Masik  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


